
Informacja

 z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Kaźmierz

za okres od 17.02.2011r. do 18.05.2011 r.

Działania gospodarcze:

1. Podpisana została piąta umowa na środki unijne na budowę kanalizacji sanitarnej na

osiedlu za torami na kwotę 4 700 000,00 zł z programu PROW. Przetarg zostanie

ogłoszony w przyszłym tygodniu. Przypomnę, że w poprzedniej kadencji złożyliśmy

pięć wniosków i wszystkie zostały pozytywnie ocenione oraz przyznano stosowne

środki:

a) na ogrzewanie świetlicy i urządzenie placu zabaw przy świetlicy w Gaju Wielkim.

Zadanie zrealizowane w poprzedniej kadencji i rozliczone. Środki z PROW

230 000,00 zł;

b) budowa nowej Stacji Uzdatniania Wody w Gaju Wielkim. Projekt zrealizowany

do końca 2010r. Obecnie złożyliśmy wniosek o płatność na kwotę 1 600 000,00 zł

ze środków unijnych PROW;

c) rozbudowa oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej tzw. system Kiączyn –

Kaźmierz. Odbył się już pierwszy przetarg na wykonanie, ale z uwagi na wady

w dokumentacji ofert musieliśmy go unieważnić. Jeden z oferentów odwołał się

do Krajowej Instytucji Odwoławczej, ale w ubiegłym tygodniu zostało wydane

postanowienie o odrzuceniu odwołania i przyznanie racji Gminie. Obecnie trwają

przygotowania dokumentacyjne na ogłoszenie II przetargu;

d) projekt na przebudowę Rynku w Kaźmierzu 620 000,00 zł z programu PROW oś

Leader. W przyszłym tygodniu ogłoszony zostanie przetarg na te prace. W ramach

tego wniosku zrobimy nowe jezdnie i chodniki w Rynku.

Sumując należy stwierdzić, że przygotowaliśmy skutecznie projekty z udziałem

środków unijnych na ogólną kwotę kosztorysową 28 350 000,00 zł. Po

przetargach te wartości będą niższe.

2. Pozyskaliśmy środki ministerialne na zakup sprzętu szkolnego w ramach programu

Radosna Szkoła:

- dla SP Kaźmierz – 18 000,00 zł,

- dla SP Bytyń – 6 000,00 zł,

Pozyskaliśmy także środki od Marszałka Województwa Wielkopolskiego na remont

sali gimnastycznej w Bytyniu – 37 000,00 zł.



Wystąpiliśmy także do MEN-u o zwiększenie subwencji oświatowej na wymianę

części okien w SP Bytyń – 14 735,00 zł.

3. W ramach realizowanych projektów oświatowych ze środków UE:

a) ,,Indywidualizacja procesu nauczania” – dla Szkół Podstawowych zakupione

zostały pomoce dydaktyczne 33 159,00 zł i zapłacono dowożenie dzieci za ponad

17 000,00 zł;

b) ,,Edukacja najlepsza inwestycja” – dla Gimnazjum zakupiono pomoce

dydaktyczne za kwotę 38 850,00 zł i tablicę interaktywną za 7 000,00 zł,

mikroskop elektroniczny za 5 000,00 zł oraz zapłacono dowożenie dzieci za

68 000,00 zł.

4. Zakład Usług Komunalnych wykonał nowe ocieplenie dachu wraz z nową papą

i odprowadzeniem wód opadowych na bloku mieszkalnym nauczycielskim za kwotę

45 000,00 zł (to praktycznie wszystkie środki na remonty w 2011 r.) oraz założył

nowe trawniki na Rynku wraz z automatycznym nawadnianiem co winno poprawić

estetykę Rynku.

5. Udało się dojść do porozumienia z Panem Starostą na budowę kolejnego odcinka

drogi  Kaźmierz  -  Tarnowo Podgórne.  W tym roku ma być zrealizowany odcinek  od

granicy z Tarnowa Podgórnego do Brzezna i dalej na kwotę ok. 1 000 000,00 zł.

Inne działania:

24.02.2011 odbyło się zebranie wiejskie w Sokolnikach Małych w sprawie przyłączenia się

ponownie do Gminnej Spółki Wodnej. Większością głosów wyrazili taką wolę,

jednak już po dwóch tygodniach część rolników przesłało pismo, że są

przeciwni tej decyzji.

25.02.2011 odbyło się posiedzenie Gminnej Spółki Wodnej, na którym podsumowano

działania w zakresie realizacji zadań melioracyjnych w 2010r.

12.03.2011 w hali Gimnazjum odbył się zimowy turniej sołectw o Puchar Wójta, w którym

wzięło udział 7 drużyn.

15.03.2011 w Kopaninie spotkali się rolnicy z Wójtem i Zarządem Gminnej Spółki

Wodnej  w  sprawie  przyłączenia  się również tego  sołectwa  do  Spółki.  Nie

podjęto żadnej decyzji, jednak sprawa jest w toku.

9.04.2011 odbył się już drugi rejonowy turniej wędkarsko – ekologiczny w sali sportowej

Gimnazjum o Puchar Wójta.



14-15.04.2011 odbył się w Poznaniu 25 zjazd Związku Gmin Wiejskich RP, w którym

reprezentowałem naszą gminę.

20.04.2011 odbyło się pierwsze posiedzenie powołanego przez Wójta Zespołu

Interdyscyplinarnego zgodnie z ustawą o przemocy w rodzinie, na którym

wręczyłem jego członkom akty powołania.

9.05.2011 z okazji Dnia Bibliotek i Bibliotekarza spotkaliśmy się z pracownikami tej

placówki w celu złożenia podziękowań i życzeń.

10.05.2011 zostałem zaproszony na posiedzenie Rady Sołeckiej w Sokolnikach Wielkich,

gdzie omówione zostały najważniejsze sprawy bieżące tego sołectwa.

Wójt

        /-/ Wiesław Włodarczak


